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ZÁPIS RADY VF 1/2024 
 
 
z jednání Rady Vinařského fondu konaného dne 30. 1. 2024 od 10:00 hodin v Brně, v budově 
Krajského úřadu Jihomoravského kraje, zasedací místnost Rady JMK ve 4. patře. 
 
Účastníci jednání: 
 
Rada Vinařského fondu: 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich, Ing. Martin Fousek PhD., Ing. Liana Hrabálková, PhDr. Martin 

Chlad, Mgr. František Koudela, Ing. Jiří Maděřič, Ing. Mgr. Lenka Machovská, 
Ing. Kamil Prokeš, PhD., Ing. Hana Routová, Ing. Bořek Svoboda, Ing. Pavel 
Vajčner 

Omluveni:  
 
Vinařský fond:  Mgr. Zbyněk Vičar, Lucie Krainová, Marek Hebelka 
Hosté: Dagmar Fialová (NVC) 
 

Jednání Rady Vinařského fondu (dále jen „Rady“) zahájil předseda Rady Mgr. Jan 
Grolich. Předseda konstatoval, že Rada je usnášeníschopná, neboť je přítomna nadpoloviční 
většina členů Rady. Provedením zápisu z jednání Rady byl pověřen zaměstnanec Vinařského 
fondu (dále jen „Fondu“) Ing. Lucie Krainová. Ověřovateli zápisu byly navrženi Ing. Liana 
Hrabálková a Ing. Hana Routová. O tomto návrhu Rada hlasovala.  

Usnesení 0.1 
Rada zvolila jako ověřovatele zápisu Ing. Lianu Hrabálkovou a Ing. Hanu Routovou. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
Pořad jednání: 

1. Úvod 
2. Schválení zápisu z jednání Rady 12. 12. 2023     
3. Kontrola úkolů 
4. Finalizace marketingové kampaně pro rok 2024 – kreativní i mediální část 
5. Plán provozních nákladů a návrh rozpočtu Vinařského fondu pro rok 2024 
6. Žádost o poskytnutí finanční podpory státu 2023 
7. Závěry marketingového průzkumu KPI značky VMVČ  
8. Plán veřejných zakázek na rok 2024 
9. Různé  
10. Závěr 
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K bodu 1 – Úvod 
 
Předseda vznesl dotaz, zda členové Rady souhlasí s navrženým programem jednání. 

Pořad jednání byl odsouhlasen. 

Usnesení 1.1 
Rada schvaluje navržený program jednání.  
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 

Členové Rady na základě skutečností a údajů uvedených v materiálech pro jednání 
Rady, které jim podle čl. V. odst. 1 Jednacího řádu byly poskytnuty, následně prohlásili, že 
k věcem projednávaným dle odsouhlaseného pořadu jednání je neváže žádný osobní ani jiný 
zájem, a v souvislosti s projednáním jednotlivých bodů pořadu jednání jim nemůže vzniknout 
žádná osobní výhoda či újma ve smyslu zákona o střetu zájmů.  
 Jednotliví členové Rady následně s odkazem na § 32 odst. 2 zákona o vinohradnictví a 
vinařství v zájmu zachování transparentnosti projednávání jednotlivých bodů pořadu jednání 
uvedli následující údaje ke své funkci a okolnostem svého jmenování. 
 

Člen Rady Funkce jmenování 

Mgr. Jan Grolich Předseda jmenován ministrem na návrh zastupitelstva Jihomoravského 
kraje 

Ing. Martin 
Fousek, PhD. Člen 

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 
sdružení (Svaz vinařů ČR, Čtvrtečníci – sdružení vinařů Čejkovice 
z. s., Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, z.s., VOC Znojmo, 
z.s., V.O.C. Mikulov, z.s., Vinařská unie ČR, z.s., VOC Modré hory, 
VOC Kraví Hora, z.s., Evropský řád rytířů vína - spolek 

Ing. Liana 
Hrabálková Člen 

jmenována ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 
sdružení (Svaz vinařů ČR, Cech českých vinařů, Evropský řád 
rytířů vína, VOC Kraví hora, V.O.C. Mikulovsko, VOC Modré hory, 
Ekovín a Sdružení vinařů Mikulovské vinařské podoblasti) 

PhDr. Martin 
Chlad člen 

Jmenován ministrem na návrh Svazu vinařů České republiky, z.s., 
VOC Kraví Hora, z.s., VOC MODRÉ HORY z.s. a Vinařské unie ČR, 
z.s. 

Mgr. František 
Koudela člen jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR) 

Ing. Jiří Maděřič Člen 
jmenován ministrem na návrh Vinařské Asociace ČR, spolků Unie 
enologů ČR, z. s., Velká vína velkých vinic, z.s. a VOC Slovácko z.s. 

Ing. Mgr. Lenka 
Machovská 

Člen 
jmenována ministrem na návrh Svazu vinařů, z.s. 

Ing. Kamil Prokeš, 
PhD. 

Člen 
jmenován ministrem na návrh Unie enologů ČR, z. s. a spolku 
Mladí vinaři, z.s. 

Ing. Hana 
Routová člen Jmenována ministrem jako zástupkyně Ministerstva zemědělství 

Ing. Bořek 
Svoboda Člen jmenován ministrem na návrh Svazu vinařů ČR, z.s., Vinařské 

unie ČR, z.s. a VOC Znojmo, z.s. 

Ing. Pavel Vajčner Člen jmenován ministrem na návrh Svazu vinařů ČR, z.s., Vinařské 
unie ČR, z.s. a VOC Znojmo, z.s. 
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Členové Rady následně konstatovali, že v případě rizika vzniku střetu zájmů, 
identifikovaného následně na základě podrobné rozpravy v rámci jednotlivých bodů pořadu 
jednání, oznámí svůj případný poměr k projednávané věci a přijmou opatření nezbytná 
k zamezení, byť i jen potenciálního střetu zájmů.  

 
Předseda Rady VF předal slovo místopředsedovi, který členy Rady VF informoval, že 

bude znovu kandidovat na post prezidenta SVČR. 
 
 

K bodu 2 – Schválení zápisu z jednání RVF 12. 12. 2023 
 
Předseda Rady VF vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k zápisu z posledního 

jednání.  Zápisy byl schválen bez.  

Usnesení 2.1 
Rada VF schvaluje zápis ze zasedání Rady VF, konaného dne 12. 12. 2023.  
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 

 
Na jednání se dostavil pan Svoboda. 
 
 

K bodu 3 – Kontrola úkolů 
  

Ředitel VF seznámil členy Rady VF s plněním úkolů. Dále byli k jednání přizváni 
zástupci agentury Media:list Ondřej Křivka a David Eppert, kteří Radu VF seznámili s výsledky 
projektu „lokální tvůrci/milovníci vína“ a představili návrh pro rok 2024.  
Úkol: Ředitel VF ve spolupráci s agenturou Media:list připraví návrhy pro změnu názvu 
projektu.  
 Dále agentura Media:list informovala o úspěšnosti zapojení influencerů v roce 2023 a 
představil návrh na rok 2024. K bodu proběhla diskuse. 
Úkol: Ředitel VF připraví porovnání, zda je výhodnější využít spolupráci s influencery nebo 
využití reklamy a dále připraví návrh dlouhodobějšího projektu (na 3 roky) se zapojením 
vinařských spolků. Media:list připraví profily jednotlivých influencerů a věkové rozložení 
jejich cílové skupiny. 

Usnesení 3.1 
Rada VF schvaluje navázání spolupráce s influencery Bárou Mottlovou, Tomášem Zástěrou a 
Petrem Maurerem pro oblast sociálních médií.  
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: 1 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
Úkol: Ředitel zajistí informování vinařů prostřednictvím Newsleteru o možnosti přesdílení 
jejich obsahu na sociálních sítích. 
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 Předseda Rady VF poděkoval zástupcům Media:listu. 
 Ředitel VF s Markem Hebelkou dále představili Radě VF cenovou nabídku na pořízení 
setu předmětů k propagaci „růžového střiku“. K bodu proběhla diskuse. 
Úkol: Ředitel VF zajistí doplnění návrhu rozpočtu VF pro rok 2024 rozpisem finančních výdajů 
podle typů projektů, které VF realizuje. 
Úkol: Ředitel VF ověří zájem o sety u subjektů, které set předmětů k „růžovému střiku“ mají 
z roku 2023 a na základě jejich zájmu znovu připraví nacenění setu pro rok 2024. 
 
 Ředitel VF dále otevřel téma dotisku materiálů edice Krajem vína. K bodu proběhla 
diskuse o změně přístupu k tištěným materiálům. Po diskusi Rada VF dotisk materiálů 
schválila. 

Usnesení 3.2 
Rada VF schvaluje dotisk map vinařských podoblastí Znojemská, Mikulovská, Velkopavlovická 
a Slovácká v množství dle předloženého návrhu.  
Pro přijetí usnesení: 7 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: 3 
Usnesení bylo přijato 

Usnesení 3.3 
Rada VF schvaluje dotisk map vinařské oblasti Morava a Čechy v množství a jazykové mutaci 
dle předloženého návrhu.  
Pro přijetí usnesení: 7 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: 3 
Usnesení bylo přijato 

Usnesení 3.4 
Rada VF schvaluje dotisk materiálu To nejlepší z vinařské turistiky v ČR 2023-2024, a to ve 
variantě B dle předloženého návrhu.  
Pro přijetí usnesení: 7 
Proti přijetí usnesení: 1 
Zdržel se usnesení: 2 
Usnesení bylo přijato 
 
 
K bodu 4 – Finalizace marketingové kampaně pro rok 2024 – kreativní i mediální část 

 
Ředitel VF představil návrh mediálního plánu pro kampaň „vlajka“. 

Usnesení 4.1 
Rada VF schvaluje mediální plán kampaně „vlajka“ pro rok 2024.  
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: 1 
Usnesení bylo přijato 
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 Předseda Rady VF se omluvil z jednání a předal řízení jednání místopředsedovi. 
K bodu 5 – Plán provozních nákladů a návrh rozpočtu Vinařského fondu pro rok 2024 
 
 Ředitel VF představil Radě VF plán provozních nákladů a návrh rozpočtu VF pro rok 
2024. 

Usnesení 5.1 
Rada VF schvaluje plán provozních nákladů VF pro rok 2024. 
Pro přijetí usnesení: 9 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: 1 
Usnesení bylo přijato 
 
Úkol: Ředitel VF připraví bližší popis položky Software a webové služby, zároveň zajistí 
alternativní nabídku k zajištění těchto služeb.  

Usnesení 5.2 
Rada VF schvaluje návrh rozpočtu VF pro rok 2024. 
Pro přijetí usnesení: 9 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: 1 
Usnesení bylo přijato 
 
   
K bodu 6 – Žádost o poskytnutí finanční podpory státu 2023 
 
 Ředitel VF informoval Radu VF o podání žádosti o poskytnutí podpory státu. Rada 
informaci vzala na vědomí. 

Usnesení 6.1 
Rada VF bere na vědomí podání žádosti VF o poskytnutí podpory státu. 
Pro přijetí usnesení: 11 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 
K bodu 7 – Závěry marketingového průzkumu KPI značky VMVČ 
 
 Ředitel VF představil Radě VF hlavní závěry z marketingové průzkumu KPI značky 
VMVČ. K bodu proběhla diskuse. 
Úkol: Ředitel VF připraví informaci k dlouhodobému vývoji trhu s vínem, zároveň připraví 
rešerši hlavních závěrů a trendů značky pro vinaře. 
 
 
K bodu 8 – Plán veřejných zakázek na rok 2024 
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 Ředitel VF společně s Markem Hebelkou představili plán veřejných zakázek pro rok 
2024. 

Usnesení 8.1 
Rada VF pověřuje ředitele VF připravit výběrové řízení na zajištění služeb digitální agentury na 
2 roky. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
Úkol: Ředitel VF zjistí, zda je možné změnit dodavatele služeb souvisejících s provozem webu 
VMVČ. 
Úkol: Ředitel VF připraví cenovou nabídku certifikovaného hodnotitele AKA pro konzultační 
služby spojené s přípravou velkého výběrového řízení pro rok 2025. 
 
 
K bodu 9 – Různé 
 
 Místopředseda představil systém společnosti By the glass pro využití v obchodních 
řetězcích. K tématu proběhla diskuse. 
 Ředitel předložil Radě VF nový spisový a skartační řád VF. Rada VF řád po projednání 
schválila. 

Usnesení 9.1 
Rada VF schvaluje nový spisový a skartační řád Vinařského fondu. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 Ředitel VF požádal Radu VF o upřesnění možnosti online prodeje Svatomartinských vín. 
Rada VF se shodla na tom, že online prodej musí zajistit „doručení“ v den, od kdy je povolen 
prodej Svatomartinských vín podle schváleného přístupu na jednání Rady VF 12. 12. 2023. 
K tématu proběhla diskuse. 
Úkol: Ředitel VF připraví a rozešle krátký dotazník mezi výrobce Svatomartinských vín ohledně 
nastavení počtu odrůd včetně informace o prodeji jednotlivých odrůd a zájmu o zařazení PIWI 
odrůd. 
 
 Dále ředitel Radu VF informoval o dvou dotazech souvisejících se zařazením soutěží do 
seznamu „podporovaných“ v Pravidlech pro žadatele v okruhu A. K tématu proběhla diskuse. 
Úkol: Ředitel připraví a odešle odpověď oběma dotazujícím. 
 
 Ředitel VF předložil Radě VF návrhy na zrušení 3 rozhodnutí o poskytnutí podpory na 
žádost žadatelů. 

Usnesení 9.2 
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Rada VF ruší rozhodnutí o poskytnutí podpory č. RP/446/23 žadatele Národní vinařské 
centrum, o.p.s., rozhodnutí č. RP/144/23 žadatele České vinařství Chrámce, s.r.o. a rozhodnutí 
č. RP/86/23 žadatele VOC Znojmo, z.s. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 Ředitel představil Radě VF vyhodnocení projektu realizovaného ve Středočeském kraji. 
Rada VF vzala informaci na vědomí. 
  
 Dále byla Rada VF informována o vzniku Vinařského a komoditního fondu s.r.o.  

Usnesení 9.3 
Rada VF pověřuje ředitele VF k zajištění potřebných právních kroků proti Vinařskému a 
komoditnímu fondu s.r.o. 
Pro přijetí usnesení: 10 
Proti přijetí usnesení: nikdo 
Zdržel se usnesení: nikdo 
Usnesení bylo přijato 
 
 Ředitel dále informoval o nákladech VF spojených s poskytováním informací. Rada VF 
vzala informaci na vědomí. 
 
 Na podnět paní Hrabálkové byla otevřena otázka týkající se datového rozhraní 
připraveného komunikačního setu pro vinařské spolky. 
Úkol: Ředitel VF ve spolupráci s agenturou Outbreak připraví vhodnější formát komunikačního 
setu. 
 
 Dále byl Radě VF předložen návrh na nominaci zástupce Vinařského fondu do pracovní 
skupiny Alkohol zodpovědně. Rada VF se shodla na tom, že v pracovní skupině postačuje 
zástupce Svazu vinařů ČR a výrobců vína.   
 
 Ředitel VF předložil Radě VF nabídku pana 
 Horta na nákup domény k růžovým vínům. Rada VF o pořízení domény nemá zájem. 
 
 Rada VF se dále zabývala dopisem pana Lintnera, předsedy Spolku Vinařská obec 
Tvořihráz. Po diskusi Rada VF pověřila ředitele k vypracování odpovědi. 
Úkol: Ředitel VF připraví a odešle odpověď. 
 
 Ředitel VF informoval Radu VF o spolupráci na záměru Jihomoravského kraje zajistit při 
vybraných veletrzích konaných na BVV prezentaci kraje včetně prezentace vinařství 
v Jihomoravském kraji. 
 
 Marek Hebelka informoval Radu VF o vývoji situace v obchodních řetězcích. 
  
 Paní Hrabálková požádala o větší zviditelnění oceněných nebo jinak aktivních vinařů. 
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 Na závěr byl zmíněn odhad snížení produkce v roce 2024. 
 
 Místopředseda poděkoval všem členům za aktivní účast a ukončil jednání. 
 
 
Zapsala: Ing. Lucie Krainová   
Zápis odsouhlasen dne  
 
Ověřovatelé: 
 
 
……………………………………………….……    ……………………………………………………. 
           Ing. Liana Hrabálková                   Ing. Hana Routová 
 
      
……………………………………………………. 
               Mgr. Jan Grolich 
Předseda Rady Vinařského fond 
 
 
 
 


